
Protokół Nr 269

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 23 lutego 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1130. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• wiz Skarbnika Powiatu - Główna Księgowa - Pani Wioletta Turalska,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył w posiedzeniu

zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia

zgody na nabycie przez Powiat Konecki prawa własności nieruchomości.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:
a) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym, którego
przedmiotem jest: Świadczenie usług w zakresie publicznego
transportu zbiorowego na terenie powiatu koneckiego w 2023 r. 
2 uchwały,

b) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania zespołu projektowego ds.
realizacji projektu pn.: "e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny
Województwa Świętokrzyskiego" w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata
2014-2015 współfinansowanego z Europej skiego Funduszu
Rozwoju Regionalnego,

c) upoważnienia Kierownika Biura ds. Informatyzacji w Wydz.
Organizacji i Informatyzacji Powiatu Starostwa Powiatowego
w Końskich do składania oświadczeń woli w sprawach związanych

z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu,
d) udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej

"Cichy Zakątek" w Końskich do podejmowania wszelkich czynności

1



prawnych i faktycznych związanych z realizacją zadań wynikających

z Regulaminu dotyczącego zwrotu części albo całości kosztów
poniesionych na wynagrodzenia oraz składki na ubezpieczenia
społeczne podmiotowi prowadzącemu dom pomocy społecznej

(DPS).
4. Podjęcie decyzji w sprawie udzielenia bonifikaty od opłat rocznych z

tytułu trwałego zarządu dla Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich.

5. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź

propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.

Na wniosek Głównej księgowej - Pani Wioletty Turalskiej Zarząd

rozszerzył porządek obrad w pkt 3. o ppkt dotyczące podjęcia uchwał Zarządu w

sprawach:

e) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok ,

f) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2023 rok.

Zarząd przyjął proponowany porządek obrad dzisiejszego posiedzenia

po uwzględnieniu zmian.

Ad.2

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa przedstawił projekt uchwały

Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Konecki

prawa własności nieruchomości. Oznajmił, że przygotowany projekt uchwały

stanowi pokłosie zadania pn.: .Postaw na samodzielność" realizowanego przez

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich w ramach projektu

grantowego pn.: "Opracowanie i pilotażowe wdrożenie mechanizmów i planów

deinstytucjonalizacji usług społecznych". W ramach zadania utworzone zostanie

mieszkanie chronione z przeznaczeniem dla mmimum dwóch

usamodzielnionych wychowanków opuszczających pieczę zastępczą. Dodał, że

zgodnie z procedurą Zarząd powinien zaopiniować omówiony wyżej projekt

uchwały.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, czy w ramach w/w

projektu Powiat zamierza zakupić takie mieszkanie?
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa odpowiedział, że takie są plany,

po akceptacji Rady Powiatu. Koszty zakupu lokalu mieszkalnego zostaną

pokryte ze środków projektu grantowego.

Innych uwag nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad.3
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiładwa projekty uchwał Zarządu w sprawach:

a) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji
przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym, którego
przedmiotem jest: Świadczenie usług w zakresie publicznego transportu
zbiorowego na terenie powiatu koneckiego w 2023 r.
Oznajmiła, że świadczenie usług w zakresie publicznego transportu

zbiorowego na terenie powiatu koneckiego w 2023 r. dotyczy następujących

linii komunikacyjnych:
Część 1 - Filipy-Końskie (Filipy, Jarząb, Kłucko, Wyrębów, Nalewajków,
Górniki, Mościska, Radoszyce, Plenna, Podlesie, Wiosna, Sielpia Wielka,
Gatniki, Wincentów, Nowe Brody, Końskie);
Część 2 - Modrzewina-Końskie (Modrzewina, Kamienna Wola, Przyłogi,

Strażnica, Cisownik, Strażnica, Przyłogi, Piaski Królewieckie, Królewiec,
Smyków, Matyniów, Miedzierza, Barak, Sielpia Wielka, Gatniki,
Wincentów, Nowe Brody, Końskie);
Część 3 - Luta - Końskie (Luta, Gustawów, Krasna, Gosań, Włochów,

Pardołów, Błaszków, Stąporków, Czarniecka Góra, Czarna, Janów,
Wąsosz, Izabelów, Końskie);
Część 4 - Lelitków-Końskie (Lelitków, Furmanów, Wielka Wieś,

Smarków, Kozia Wola, Piła, Pomyków, Czerwony Most, Końskie).
Zaproponowała skład osobowy Komisji Przetargowej. Poinformowała

Zarząd, że członkowie komisji mają odrębne stanowiska w kwestii składania

ofert przez wykonawców t.j dwóch członków Komisji stoi na stanowisku
umożliwienia składania oferty jednemu wykonawcy na wszystkie cztery części

postępowania, jeden z członków Komisji stoi na stanowisku, aby jeden
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wykonawca mógł złożyć ofertę tylko na jedną z części postępowania. Omówiła

warunki udziału w postępowaniu.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron oznajmił, że

przychyla się do takiego rozwiązania, aby jeden wykonawca mógł złożyć ofertę

tylko w zakresie jednej części postępowania, nie na wszystkie cztery części.

Przytoczył przykład postępowania, w którym wyłoniony wykonawca
obsługujący kilka linii komunikacyjnych zrezygnował z obsługi jednej z linii.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że Komisja
przetargowa jest organem pomocniczym i jej zadaniem jest przedstawienie
propozycji rozwiązania Zarządowi Powiatu, jednak to Zarząd podejmuje
ostateczną decyzje w sprawie. Przychylił się do stanowiska Z-cy
Przewodniczącego Zarządu w zakresie takiego rozwiązania, aby jeden
wykonawca mógł złożyć ofertę jedynie na jedną część postępowania.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały nr 27/2023 oraz Nr 28/2023
w przedmiotowych sprawach.

b) Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił uchwałę Zarządu

zmieniającą uchwałę w sprawie powołania zespołu projektowego ds.
realizacji projektu pn.: "e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny
Województwa Świętokrzyskiego" w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2015
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego.
Oznajmił, że jest to uchwała porządkowa, która aktualizuje dokument
w zakresie zmiany stanowisk oraz skład osobowy Komitetu Sterującego.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 29/2023 w przedmiotowej
sprawie,

c) Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił projekt uchwały
Zarządu w sprawie upoważnienia Kierownika Biura ds. Informatyzacji
w Wydz. Organizacji i Informatyzacji Powiatu Starostwa Powiatowego
w Końskich do składania oświadczeń woli w sprawach związanych

z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. Odczytał projekt uchwały.
Poinformował, że zakres upoważnienia obejmuje zobowiązania finansowe
związane z utrzymaniem zasobów teleinformatycznych Starostwa oraz
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zamówień doraźnych, których nie można było przewidzieć oraz pilnych
usług serwisowych w zakresie ustalonego dla Wydz. Ol planu
finansowego.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 30/2023 w przedmiotowej
sprawie,

d) Główny Specjalista w Wyd. Organizacji i Informatyzacji Powiatu - Pani
Monika Równicka przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie
udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej "Cichy
Zakątek" w Końskich do podejmowania wszelkich czynności prawnych
i faktycznych związanych z realizacją zadań wynikających z Regulaminu
dotyczącego zwrotu części albo całości kosztów poniesionych na
wynagrodzenia oraz składki na ubezpieczenia społeczne podmiotowi
prowadzącemu dom pomocy społecznej. Oznajmiła, że w związku

z zamiarem skorzystania z możliwości dofinansowania kosztów
zatrudnienia osoby bezrobotnej w DPS Pani Dyrektor zwróciła się

z prośbą do Zarządu o nadanie stosownego upoważnienia. Udzieliła

dodatkowych informacji w sprawie. Stwierdziła, że na podstawie art. 57a
ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy pojawiło się

nowe zadanie w ramach, którego można uzyskać z Powiatowego Urzędu

Pracy refundację całości lub części wynagrodzenia skierowanych do
pracy w Domach Pomocy Społecznej lub w jednostkach wspierania
rodziny i systemu pieczy zastępczej osób bezrobotnych.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, czy dla Dyrektora
Domu Pomocy Społecznej w Rudzie Pi1czyckiej również przygotowano
upoważnienie umożliwiające skorzystanie z nowej formy dofinansowania
kosztów zatrudnienia pracownika?

Główny Specjalista w Wyd. Organizacji i Informatyzacji Powiatu - Pani
Monika Równicka odpowiedziała, że Pani Dyrektor nie zwróciła się do Zarządu

z wnioskiem o nadanie upoważnienia.

Zarząd uznał, że upoważni także Dyrektora Domu Pomocy Społecznej

w Rudzie Pilczyckiej do podejmowania wszelkich czynności prawnych
i faktycznych związanych z realizacją zadań wynikających z Regulaminu
dotyczącego zwrotu części albo całości kosztów poniesionych na
wynagrodzenia oraz składki na ubezpieczenia społeczne podmiotowi
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prowadzącemu dom pomocy społecznej oraz podjął uchwały Nr 3112023 oraz
Nr 32/2023 w przedmiotowych sprawach.

Główna Księgowa - Pani Wioleta Turalska przedstawiła dwa projekty
uchwał Zarządu w sprawach:

e) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,
f) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2023 rok.
Oznajmiła, że proponowane zmiany związane są z decyzją Wojewody

Świętokrzyskiego o przyznaniu dotacji dla Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w kwocie 7499,66 zł oraz z wpływem środków na wydawanie
orzeczeń o niepełnosprawności dla uchodźców z Ukrainy w kwocie 452,66 zł.

Natomiast zmiany w planie finansowym Funduszu Pomocy polegają na
wprowadzeniu kwoty 452,66 zł z przeznaczeniem na wspomniane wyżej

orzeczenia lekarskie.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 33/2023 oraz Nr 34/2023
w przedmiotowych sprawach.

Ad.4
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt decyzji w sprawie udzielenia
bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu dla Powiatowego Urzędu

Pracy w Końskich. Przypomniała, że bonifikata wynosi 95%. Oznajmiła, że

przygotowana decyzja jest konsekwencjąuchwały podjętej przez Radę Powiatu
na ostatniej sesji. Odczytała treść decyzji.

Zarząd bez uwag podjął decyzję w przedmiotowej sprawie.

Ad.5
W sprawach różnych:

./ Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa udzielił informacji na temat
organizacji imprezy promocyjnej "Kuźnice Koneckie". Oznajmił, że

planowana impreza odbędzie się w koneckim parku i w tym temacie
prowadzone były rozmowy z Burmistrzem MiG Końskie oraz
właścicielami terenu. Umowa z głównym wykonawcą tj. zespołem

.Piękni i Młodzi" została podpisana. Do 10 marca Wydz. Promocji
i Kultury Starostwa przygotuje propozycję programu imprezy, pod kątem
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akceptacji Zarządu oraz wykonania kosztorysu. W kwestii "Dożynek

Powiatowych" przypomniał, że termin uroczystości przypada na
26 sierpnia b.r.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec w związku z pismem
Wojewody Świętokrzyskiego przesłanym do wiadomości Zarządu Powiatu
zapytał, czy Członkowie Zarządu mają wiedzę na temat śmierci pensjonariusza
Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej?

Członek Zarządu Pan Dariusz Banasik odpowiedział, że

z nieoficjalnych informacji, jakie do niego dotarły wie, że podopieczny domu
przewrócił się i uderzył o grzejnik.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1215 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.
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